

Title (en)  
Shower screen.

Title (de)  
Duschabtrennung.

Title (fr)  
Ecran pour douche.

Publication  
**EP 0476325 A2 19920325 (DE)**

Application  
**EP 91113890 A 19910820**

Priority  
DE 9012039 U 19900821

Abstract (en)  
In a shower screen for a shower tub having at least two wall elements (11, 13) which consist of glass or plastic and are connected to one another in an articulated manner in each case framelessly by means of at least one hinge (14), the hinge (14) comprising two hinge elements (15, 19) which are connected to one another by means of a hinge pin (28) and are connected to the respective wall element (11, 13) in each case by means of a screw (21) which can be introduced into a threaded bore hole (20) of the hinge element (15, 19), at least one of the wall elements (11, 13) is fitted with at least one horizontal longitudinal slot (22), through which the screw (21) is passed (can be passed). <IMAGE>

Abstract (de)  
Bei einer Duschabtrennung für eine Duschwanne mit zumindest zwei aus Glas oder Kunststoff bestehenden Wandelementen (11,13),die jeweils rahmenlos mittels zumindest eines Scharniers (14) gelenkig miteinander verbunden sind,wobei das Scharnier (14) zwei mittels einer Drehachse (28) miteinander verbundene Scharnierelemente (15,19) umfaßt,die jeweils mittels einer in eine Gewindebohrung (20) des Scharnierelementes (15,19) einbringbare Schraube (21) mit dem jeweiligen Wandelement (11,13) verbunden sind,ist zumindest eines der Wandelemente (11,13) mit zumindest einem horizontalen Längsschlitz(22)versehen,durch den die Schraube (21) durchgeführt ist (durchführbar ist). <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47K 3/22**

IPC 8 full level  
**A47K 3/36** (2006.01); **E05D 5/02** (2006.01); **E05D 7/04** (2006.01); **E05D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47K 3/36** (2013.01 - EP US); **E05D 5/0246** (2013.01 - EP US); **E05D 7/04** (2013.01 - EP US); **E05D 11/0054** (2013.01 - EP US); **E05Y 2800/672** (2013.01 - EP US); **E05Y 2900/114** (2013.01 - EP US)

Cited by  
EP2353479A1; FR2956023A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**US 5205072 A 19930427**; AT E113810 T1 19941115; CA 2049437 A1 19920222; CA 2049437 C 19950718; DE 59103484 D1 19941215; DE 9012039 U1 19910117; EP 0476325 A2 19920325; EP 0476325 A3 19920617; EP 0476325 B1 19941109

DOCDB simple family (application)  
**US 74678391 A 19910816**; AT 91113890 T 19910820; CA 2049437 A 19910819; DE 59103484 T 19910820; DE 9012039 U 19900821; EP 91113890 A 19910820